
W piątek, 15 września  delegacja naszego liceum w składzie: Michalina Siwik, Amelia Krupa, 

Anastasiia Padalka, Weronika Dąbrowska, Mateusz Mitrocki oraz Maksymilian Górski  - wzięła udział 

w konsultacjach społecznych* zorganizowanych przez Urząd Dzielnicy Wesoła m.st. Warszawy. 

Oprócz nas obecni byli  uczniowie szkół podstawowych z terenu dzielnicy. Warsztaty odbywały się 

pod hasłem: „Wesoła coraz lepsza dzięki twoim opiniom. Jakie priorytety dla Wesołej?”. Zostały 

wysłuchane nasze propozycje w kilku blokach tematycznych: 1. Styl pracy, 2. Eko miasto, 3. 

Profilaktyka zdrowotna. Ale na pierwszy plan wysunął się problem komunikacyjny czyli zwiększenie 

dostępności środków transportu, tras i kierunków, a rozwiązaniem tego według nas jest: budowa 

LINII  METRA do Wesołej!  Ponieważ swoją obecnością zaszczycił nas sam pan burmistrz  Marian 

Mahor mamy nadzieję, że jest cień szansy na realizację tego pomysłu.  

Obecne konsultacje zakończą się 10 października. Zainteresowani mogą  śledzić rezultaty pod 

linkiem: https://konsultacje.um.warszawa.pl/processes/wesola-liceum-wnioski 

*Konsultacje społeczne to głos mieszkańców pomagający uwzględnić ich potrzeby w danej sprawie. 

Jest to dwustronna, demokratyczna relacja powstającą z inicjatywy administracji państwowej.  

 

 



 
 

 



 

 



 



 

 

 

 

 



 



 



 


